
Zápis z výboru MO LTM dne 8. 4. 2024 
 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 
 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

- Doksany ze dne 7.3. 

- Úštěk ze dne 22.3. 

- Bohušovice ze dne 7.3. 
 

2. SUS – příspěvek na mládež – schválena dotace v hodnotě 65.360Kč. 

3. SUS – zasláno povolení k nočním závodům Lovosický úhoř od MZE 

4. SUS – Pozvánka - Aktiv vedoucích kroužků mládeže 

▪ Výbor bere na vědomí 

 

Různé: 

 

Bulant 

• Došlo k oznámení ze strany Slavoje ve věci navýšení nájmu za pozemek bota ve V.Ž 

a to ze současných 7.000 Kč na 14.200 Kč/rok. Ze strany Slavoje připravován 

dodatek smlouvy, který byl opět změněn a v současnosti již požadují 20.000Kč s tím, 

že dojde ke změně smlouvy.  

o Výbor požaduje vyvolat k této věci schůzku s vedením Slavoje – p. Háček, 

zajistí předseda. 

• Ustanovení komisí pro konferenci MO: 

o Mandátová: Šťástka, Čurda, Junek 

o Mandátová: Prokop, Palán, Antuš  

o Zapisovatel Turčín (Palán) 

o Moderátor: Krpeš 

▪ Výbor souhlasí a bere na vědomí 

 

Šťástka 

• Dne 7.4. proběhl sběr odpadu kolem revíru Ohře za účasti 12 dospělých a 5-ti dětí 
v úseku Doksany – Dolánky ve spolupráci s POH. Celkem bylo sebráno 17 pytlů 
odpadu.  

 
Löwy 

• Kdo má z MS foto z jejich činnosti za rok 2023 tak zaslat na mail MO, případně 
radek.lowy@gmail.com   

• Požaduje provést kontrolu zápisů a usnesení (zda jsou a jsou-li podepsány) a 
konferencí a dále doklady z provedených inventur: inventární soupis dle inventárních 
čísel, likvidační protokol, zásoba ryb a HIM (zda jsou a jsou-li podepsány) a to 5 let 
zpětně (od r. 2018 )  

▪ – zajistí p. D.Růžek 

mailto:radek.lowy@gmail.com


• Pokratický rybník – již po 4 podána žádost o dotaci na revitalizaci rybníka. Ze strany 
CHKO a AOPK celkem 9 připomínek. Pokud MěÚ neuspěje ani s touto žádostí bude 
opraveno pouze nejnutnější (stavidlo a požerák)  a rybník bude opět napuštěn.  

 
Prokop  

• Kdo bude mít na konferenci návrh na usnesení, je nutné ho předem poslat písemně 
nebo alespoň v písemné podobě předat p. Prokopovi. 

 
Antuš 

• Oznámil konání rybářských závodů MS Bohušovice, které se budou konat dne 
28.9.2024 na revíru Ohře 1 podrevír č. 6 od 7 hodin. Propozice zašle pro zveřejnění 
na webu MO Ltm. 

 
Divecký 

• Dotaz, zda byla MO Ltm oslovena ve věci připravované nové přírodní rezervace 
Píšťanský luh. 

 
Čurda 

• Proběhly plánované jarní výlovy pstruh. potoků  
o 23.3. Brusovský potok – sloveno 247ks Po prům. 16cm – vysazen Úštěcký p. 
o 13.3. Pokratický potok – sloveno 62ks Po prům délka 20cm – vysazen do 

Býčkovic.  
o 6.4. dovezena násada amura – 1000ks o váze 150kg, vysazen 700ks Třebušín 

a 300ks Brozany. 
o 6.4. dovezena násada Šo v počtu 10.0000ks, vysazena do Třebušína I a II.  

 

Novák 

• Ukončena činnost ryb. kroužku v Litochovicích. 

 

Růžek 

• 9.4. proběhne kontrola rybochovných zařízení za účasti p. Jeřábka. 

• Hrozí zákaz vjezdu k žalhostickým tůním z důvodů opakovaného vjíždění vozidel na 

obecní zeleň. 

• Navrhuje na konferenci projednat návrh na doplnění sankčního poplatku v rámci MO 

Ltm ve znění: „Za 1 nevrácení povolenky je stanoven poplatek 200Kč a při 

opakovaném nevrácení povolenky bude dotyčný sankcionován poplatkem ve výši 

500Kč“  

 

Junek 

• Dotace pro mládež byla schválena ze strany MěÚ Úštěk ve výši 12.000Kč místo 

požadovaných 15.000Kč. 

• Proběhlo 2 jednání na rybníku Konojedy 2 kde je v havarijním stavu hráz. Domluvena 

směna pozemku mezi MěÚ a AOPK, aby mohlo dojít k čerpání dotace. 

• Požaduje vyrobit ceduli zákaz rybolovu pro tento rybník – prověří p. Růžek 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 6. května 2024 (pondělí) od 17:30 hodin. 


